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شماره پرسش: ۳۱۳۱۰

تاریخ ارسال پرسش: ۰۴:۲۸:۴۲ ۱۴۰۰/۵/۸

متن پرسش

با سلام: استاد عزیز فال و خواب دیدن چقدر می تونه منشا اثر و تاثیر داشته باشه؟ ممنون

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ائمه به ما فرمودهاند «علیهمالسلام» به خواب نباید اعتنا کرد. موفق باشید


